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PREDLOG ZAPISNIKA 

OBČINSKI SVET        
Odbor za finance in premoženje 
 
Številka: 011-0049/2019-2(110) 
Datum: 15. 10. 2019   
 
 

Z A P I S N I K 
 
6. seje Odbora za finance in premoženje Občinskega sveta Občine Slovenske Konjice, ki je 
bila dne 15. 10. 2019 ob 15. uri v spodnji sejni sobi in kasneje v zgornji sejni sobi Občine 
Slovenske Konjice. 
 
Prisotni: dr. Jernej Štromajer - predsednik, Ivan Furman, Stane Frim, Breda Konec – člani. 
Odsotnost opravičili: Tomaž Lajnšček – član. 
Navzoči vabljeni: Breda Obrez Preskar, direktorica občinske uprave, Tina Kaukler, občinska 
uprava, Tanja Orlačnik, Stanovanjsko podjetje Konjice. 
 
Sejo je vodil predsednik odbora dr. Jernej Štromajer.  
 
 
Sprejet je bil SKLEP (4 navzoči, 4 za, 0 proti) 
Sprejme se predlagani dnevni red. 
 

1. Participativni proračun; 
2. Predlog Sklepa o odpisu terjatev iz naslova neizterljivih najemnin; 
3. Predlog Odloka o rebalansu proračuna (hitri postopek); 
4. Vprašanja in pobude. 

 
Sprejet je bil SKLEP (4 navzoči, 4 za, 0 proti) 
Sprejme se zapisnik 5. seje Odbora za finance in premoženje Občinskega sveta Občine 
Slovenske Konjice, ki je bila dne 17. 5. 2019. 
 
 
K1 
 
Participativni proračun Občine Slovenske Konjice je predstavila direktorica Občinske uprave 
Občine Slovenske Konjice Breda Obrez Preskar. Povedala je, da je bilo 29 predlogov takšnih, ki 
izpolnjujejo merila za uvrstitev v izvedbo za participativni proračun, 18 predlogov takšnih, ki jih 
lahko izvedemo takoj oz. v kratkem času ali pa se izvajajo v sklopu rednega izvajanja proračuna 
oz. v sklopu projektov v teku, 12 predlogov je takšnih, ki sodijo med redne naloge občine in 
krajevnih skupnosti ter javnih zavodov ter 7 predlogov je takšnih, ki ne ustrezajo merilom za 
vključitev v projekt participativnega proračuna. 
Jernej Štromajer je izrazil zadovoljstvo, da se je zadeva letos izvedla, kljub temu pa je menil, da ni 
bilo najbolj posrečena triletna izvedba in bi bilo bolje izvesti participativni proračun za dve leti. 
Zadovoljen je tudi s tem, da so se občani angažirali v takšnem številu. Prav tako je pozdravil 
odločitev, ki je bila sprejeta na kolegiju župana, da se v prihodnje normativno uredi participativni 
proračun tudi znotraj aktov občine in pričakuje predlog akta na eni od naslednjih sej občinskega 
sveta. Stane Frim je poudaril, da je pri nekaterih projektih treba narediti še projekte, nakar mu je 
direktorica odgovorila, da bo to tudi vplivalo na vrstni red izvedbe projektov. Ivan Furman je 
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zadovoljen, da bodo v izvedbo vključeni vse krajevne skupnosti, ki so imele voljo, da so izkazale 
potrebe. 
 
 
Sprejet je bil SKLEP (4 navzoči, 4 za, 0 proti) 
Odbor za finance in premoženje predlaga Občinskemu svetu, da potrdi predloge 
participativnega proračuna in pooblašča župana, da z Občinsko upravo določi vrstni red 
realizacije projektov. 
 
 
K2 
 
Tina Kaukler in Tanja Orlačnik sta predstavili predlog sklepa o odpisu terjatev iz naslova 
neizterljivih najemnin. 
 
Razprave ni bilo. 
 
Sprejet je bil SKLEP (4 navzoči, 4 za, 0 proti) 
Odbor za finance in premoženje predlaga Občinskemu svetu, da sprejme Sklep o odpisu 
terjatev iz naslova neizterljivih najemnin. 
 
 
K3 
 
Nataša Fabjan je predstavila predlog Rebalansa 2 proračuna Občine Slovenske Konjice za leto 
2019. 
 
Staneta Frima je zanimalo, zakaj se znesek na postavki za bazen Slovenske Konjice prenaša v 
naslednje leto, nakar je bilo povedano, da je bilo narejeno manj, kot je bilo planirano. Ivana 
Furmana je zanimalo, zakaj se zmanjšuje znesek za obnovo Kulturnega doma Loče, nakar je bilo 
povedano, da se planira obnova Kulturnega doma Loče v letu 2020. Prav tako ga je zanimalo 
zmanjšanje prihodkov za prodajo stavbnega zemljišča, nakar mu je direktorica povedala, da je v 
prvotnem načrtu bila prodaja zemljišča v Tepanjskem vrhu, vendar pa ne bo prišlo do realizacije. 
Stane Frim je vprašal, kaj bo s sredstvi za investicije krajevnih skupnostih, ki jih v letošnjem letu ne 
bodo porabili, nakar mu je bilo povedano, da se bo ostanek sredstev leta 2019 dodal sredstvom za 
leto 2020 pri prvem rebalansu. 
 
 
Sprejet je bil SKLEP (4 navzoči, 4 za, 0 proti) 
Odbor za finance in premoženje predlaga Občinskemu svetu, da sprejme Odlok o rebalansu 
2 proračuna za leto 2019 po hitrem postopku. 
 
 
K4 
 
Pod točko vprašanje in pobude ni bilo razprave. 
 
 
 
Seja je bila zaključena ob 15,20. 
 
 
      Predsednik Odbora 

za finance in premoženje 
Zapisala: dr. Jernej ŠTROMAJER 
Nataša Fabjan                                                                                           


